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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Várom szíves válaszát!

} Ffiávatala

Bromanysz6rn 4114C)32 ,

~rkezett : 2005 JAN 2 4.

„Milyen létszám változás várható a Prémium Évek Programról szóló törvényjavaslat hatályba
lépését követően? " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Rácz Jenő
Egészségügyi Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

l. Hány embert érint a Prémium Évek Program alkalmazása az Egészségügyi, Szociális és
Családügyi Minisztériumban, háttérintézményeiben, illetve területi szerveiben (Állami
Népegészségügyi és Tisztiorvosi Szolgálat, szak- és továbbképző intézmények,
könyvtárak, dokumentációs központok, kutatóintézetek, Gyógyító-megelőző ellátás
országos szakintézetei, Országos Mentőszolgálat, Országos Vérellátó Szolgálat)?

2. Mennyi a különleges foglalkoztatási állományú dolgozók létszáma az Egészségügyi,
Szociális és Családügyi Minisztériumban, háttérintézményeiben, illetve területi szerveiben
(Állami Népegészségügyi és Tisztiorvosi Szolgálat, szak- és továbbképző intézmények,
könyvtárak, dokumentációs központok, kutatóintézetek, Gyógyító-megelőző ellátás
országos szakintézetei, Országos Mentőszolgálat, Országos Vérellátó Szolgálat)?

3. Milyen megtakarítást jelent A Prémium Évek Programról és a különleges foglalkoztatási
állományról szóló törvényjavaslat?

Budapest, 2005 . január 24.
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